

No. 3055

FINLAND

**Declaration of acceptance of the obligations contained in
the Charter of the United Nations. Helsinki, 15 De-
cember 1955**

Official text: French.

Registered ex officio on 19 December 1955.

FINLANDE

**Déclaration d'acceptation des obligations contenues dans
la Charte de l'Organisation des Nations Unies. Helsinki,
15 décembre 1955**

Texte officiel français.

Enregistrée d'office le 19 décembre 1955.

N° 3055. FINLANDE : DÉCLARATION¹ D'ACCEPTATION
DES OBLIGATIONS CONTENUES DANS LA CHARTE DE
L'ORGANISATION DES NATIONS UNIES. HELSINKI,
15 DÉCEMBRE 1955

DÉCLARATION

Au nom du Gouvernement de Finlande, j'ai l'honneur de renouveler par le présent instrument, conformément à l'article 123 du Règlement intérieur de l'Assemblée Générale, la déclaration contenue dans la demande d'admission en qualité de Membre des Nations Unies présentée par la Finlande et suivant laquelle la Finlande accepte les obligations de la Charte des Nations Unies.

Helsinki, le 15 décembre 1955

(Signé) Johannes VIROLAINEN
Ministre des affaires étrangères de Finlande

¹ Présentée au Secrétaire général de l'Organisation des Nations Unies le 19 décembre 1955. La Finlande a été admise dans l'Organisation des Nations Unies aux termes de la résolution 995 (X) adoptée par l'Assemblée générale à sa 555^e séance plénière tenue le 14 décembre 1955.

[TRANSLATION — TRADUCTION]

No. 3055. FINLAND : DECLARATION¹ OF ACCEPTANCE OF THE OBLIGATIONS CONTAINED IN THE CHARTER OF THE UNITED NATIONS. HELSINKI, 15 DECEMBER 1955

DECLARATION

In the name of the Government of Finland, I have the honour to reiterate the declaration contained in the application for admission to membership in the United Nations, submitted by Finland in accordance with rule 123 of the rules of procedure of the General Assembly, that Finland accepts the obligations contained in the United Nations Charter.

Helsinki, 15 December 1955

(Signed) Johannes VIROLAINEN
Minister of Foreign Affairs of Finland

¹ Presented to the Secretary-General of the United Nations on 19 December 1955. By resolution 995 (X) adopted by the General Assembly at its 555th plenary meeting, on 14 December 1955, Finland was admitted to membership in the United Nations.